MAESTRO UTOPIA MOUNTING
MONTAGE MAESTRO UTOPIA

* Accessories per speaker.
Accessoires par enceinte.

* Unpacking procedure.
Procédure de déballage.

o H
s ERE
{ DY TS 0
{
\
1 - Maestro Utopia 4391bs (199kg) - 4 people required. 2 - Unscrew the side panel of the box and remove it.
1 - Maestro Utopia (199 kg] - 4 personnes minimum. 2 - Dévissez le couvercle puis le refirer.
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3 - Put up the box of Maestro body, being careful about 4 - Install the ramp as indicated. Carefully pull out the loud-
the up and down sides. speaker thanks to the girth.
3 - Redresser la caisse du corps Maestro en respectant le sens. 4 - Disposez la rampe contre la caisse. Sortir |'enceinte en firant sur

la sangle.
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5 - You can move the Maestro to find the best place in the 6 - Once the position is chosen, topple over the loudspeaker on its
listening room. side(with the protection foams in place) to insert the spikes. You

Leave the protection foams in place.

can use protection cups to protect the floor. 2 people required.

5 -Vous pouvez déplacer les Maestro pour trouver précisément 6 - Une fois la position choisie, basculez I'enceinte sur le coté (avec les

la meilleure place dans le local d'écoute.
Laisser les mousses de protection en place.

protéger le sol. 2 personnes minimum.

housses de protection en place| pour y insérer les pointes fermi-
nales. Le cas échéant, ufilisez des coupelles sous les pointes pour
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7 - For safety reasons, screw all the speaker screws (woofer
and midrange) that could have been unscrewed during
transport. Use the supplied tube wrench.

7 - Par sécurifé, ressérer toutes les vis de hautparleurs (woofer
ef médium| qui auraient pu se dévisser pendant le transport.
Utiliser la clef & pipe fournie.
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